
Osadní výbor Kojetín 

Zápis z 5. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 6. 5. 2016 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Miroslav Rosa, Jitka Rakušanová, Jiří Holub, Ing. Ivo Miček, 

Lubomír Holub, Otto Drescher 

 
Omluveni: Petr Dousek, MUDr. Jakub Syrovátka, Antonie Štěpánková, Stanislav Hrachovec 
 
 Projednáno:  
1) Výpůjčka pozemku par. č.620/2 (1m2)  

2) Prodej pozemku par. č.520/6, par. č.520/16  

3) Vyjádření k záměru stavby chodníku v obci 

4) Úprava křižovatky – točna (zákaz odbočení vpravo) 

5) Otázky a dotazy veřejná schůze  

6) Vyhlídka – diskuze  

7) Závod na kolech - informace  
8) Návrhy a náměty na město  
9) Diskuze  
 

1) Vyjádření k požadavku o výpůjčce pozemku par. č. 620/2 v k.ú. Kojetín u Starého 
Jičína (1m2) v části Čerťák na umístění informační tabule.  
Členové OV souhlasí s tímto záměrem. 
Výsledek hlasování: pro 7 členů, proti 0, zdrželo se 0 členů. 
 

2) MPZ 2878 - vyjádření k prodeji pozemku par.č. 520/6, par. č. 520/16 v k.ú. Kojetín 
u Starého Jičína 
Vzhledem k neudržovanému stavu pozemků s možným ohrožením zdraví a majetku, 
členové OV souhlasí s prodejem. Var. A pro 4 členové, var. B pro 2 členové, 1 se 
zdržel hlasování. 
Současně však upozorňujeme, že je nutno v případě prodeje oddělit část pozemku 
520/6, aby byl zajištěn přístup k pozemkům par.č.520/22, 520/7 a případným dalším 
komunikacím a přístupovým cestám k soukromým pozemkům. 
 

3) Vyjádření ke stavbě chodníku v obci 
Předseda OV seznámil členy OV i místní spoluobčany, kteří přišli na schůzi 
s poskytnutým zákresem stávajících pozemků. Společně byla vedena diskuze, na které 
straně bude dle našeho názoru vhodnější chodník vybudovat. K dohodě nedošlo.  
Doporučujeme vypracování dvou variant řešení. Var. 1 na levé straně, var. 2 na 
pravé straně a s těmito konkrétními variantami oslovit majitele dotčených pozemků a 
najít společně vhodné řešení. 
 
Při budování chodníku na levé straně ve směru z Nového Jičína, vzešla obava místních 
chatařů, že stavbou chodníku přijdou o místo na parkování svých aut a případné nové 
vjezdy na jejich pozemky budou příliš prudké. Majitelé pozemků na pravé straně 
vznesli obavy z možného sesouvání břehové hrany. 
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4) Úprava dopravního značení křižovatky v obci – točna 
Na základě podnětů místních obyvatel žádáme o úpravu a doplnění dopravního 
značení ze směru od Straníka  
Varianta A (příloha č.1): slouží jako předzvěst zákazu vjezdu 
- doplnění o značku B 24a „Zákaz odbočení vpravo“ 
Varianta B (příloha č.2): řeší komplexně křižovatku s přednostmi v jízdě 
- doplnění značky C 02a „Přikázaný směr jízdy“,  
- vymezení prostoru před čekárnou „Směrovými sloupky“ Z 11c,d 
- odstranění značky P04 „Dej přednost v jízdě“ 
 
Zdůvodnění: Řidiči nedodržují zákazovou značku u zastávky autobusu a zkracující si 
cestu kolem čekárny. Tím ohrožují lidi čekající na autobus a chodce pohybující se 
v blízkém okolí autobusové zastávky. Již několikrát zde došlo ke střetu osobních 
automobilů a vždy zazněl argument „zákazovou značku jsme na příjezdu ze Straníku 
neviděli“.  
Značku doporučujme umístit na betonový sloup, nebo před něj, z důvodu viditelnosti 
z dostatečné vzdálenosti.  
 

5) Dotazy na zástupce města k veřejné schůzi 
- Jakým způsobem a kdy dojde k vyhodnocení umístěného radaru? 
- V jaké fázi je oprava čističky odpadních vod? 
- Vzhledem k očekávaným nákladům na opravu čistírny nezvažuje město i jiný typ 

čističky odpadních vod? Jsou investice do čističky rentabilní? 
- Jak budou pokračovat další opravy místních komunikací v obci? 
- Jak je vyřešeno záchytné parkování k plánované vyhlídce? 
- Jak město rozhodlo v investičním záměru rekonstrukce hasičárny? 
- Jak bude dále postupováno se skládkou, pokud město nedostane dotace? 

 
6) Vyhlídka – diskuze 

Na schůzi osadního výboru se dostavili další spoluobčané, aby vyjádřili nesouhlas se 
stavbou vyhlídky. Proto se členové OV dohodli o uskutečnění průzkumu mezi 
místními obyvateli Kojetína, zda vyhlídku ano či ne. Anketa bude realizována od 11. 
5. do 22. 5. 2016. Výsledky budou prezentovány na veřejné schůzi. 
 

7) Závody na kolech – informace 
Přes obec Kojetín a pozemky místních občanů proběhnou 04/2016 Závody na kolech. 
Organizátoři osobně obešli majitelé soukromých pozemků s žádostí o souhlas tohoto 
závodu. 
 

8) Návrhy na město 
 
A) Na žádost člena OV upozorňujeme město na umisťování kamenů na travnatých 

plochách podél silnic, které ohrožují bezpečnost účastníků silničního provozu. 
 
B) Žádost o intervenci města na telefonního operátora Vodafone, O2 a T-mobile 

o posílení signálu v obci Kojetín z důvodu strategického zájmu. Jedná se zejména 
o možnost využití služeb v rámci dostupnosti dovolání se složek IZS apod. 
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C) Upozorňujeme město jako majitele pozemku par.č. 415/2 v k.ú. Kojetín u Starého 

Jičína, že svým záměrem povolení rozšíření pronajaté plochy (nově uzavřenou 
smlouvou č. P2015-419/OMRI z 16.12.2015 a zvětšení pronajímané plochy o 
220m2) a tedy i povolení k rozšíření včelstva panu Přecechtílkovi, byť v dobrém 
úmyslu, ohrožuje místní včelaře zavlečením včelího moru do této lokality. Ptáme 
se města: Proč povolila rozšíření včelstva panu Přecechtílkovi i po vyjádření 
nesouhlasného stanoviska OV Kojetín i sdružení včelařů? 

 

D) Žádost o omezení průjezdu směrem na Straník, z důvodu špatného stavebně 
technického stavu silnice. Parametry silnice neodpovídají požadavkům na trvalý 
průjezd. Původně se jednalo pouze o místní komunikaci, kterou využívalo JZD 
Starojicko. Nyní se z ní stává rychlá zkratka pro cizí lidi, kteří si zkracují cestu z NJ a 
od Starého Jičína směrem na Hostašovice a dále na Valašské Meziříčí. Naše obec 
se stává trvalou objížďkou řidičů, kteří častokrát nerespektují dopravní značení 
ani omezenou rychlost v obci. 

 

9) Diskuze – kontejnerové stání 
Na schůzi OV se dostavil pan Leskovjan, aby otevřel diskuzi na téma kontejnerového 
stání, s jehož současným návrhem řešení zásadně nesouhlasí a pozastavil jeho 
realizaci. 
Po dlouhé diskuzi pan Leskovjan navrhuje: 
- Rozdělení popelnic na více stanovišť 
- Zrušení červené popelnice na sběr elektroodpadu, která je využívaná v malé míře 
- Kontejnery na bioodpad ponechat na místě nebo najít vhodnější umístnění 
Pan Leskovjan přislíbil, že se svým architektem připraví a předloží návrh řešení 
kontejnerového stání do příští schůze OV. 
 

V Kojetíně 9. května 2016 

Zapsala: Jitka Rakušanová 

Schválil: Ing. Lumír Zrník
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Příloha č.1 

 

Doplnění 

značky B 24a 
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Příloha č.2 

 

Doplnění směrový 

sloupek Z 11c,d 

Doplnění značky C 02a, 

odstranění značky P 04 


